التاريخ: 16/2025/02

### بيان صحفى حول نتانج اجتماع مجلس إدارة شركة السلام العالمية للاستثمار المحدودة المنعقد بتاريخ 2025/02/16

عقد مجلس إدارة السلام العالمية للاستثمار المحدودة، اجتماعه العادي ظهر يوم الأحد الموافق 2025/02/16. وذلك للنظر في البنود المدرجة على جدول أعماله، واتخذ عدداً من القرارات من أهمها:-

## أولاً: النتائج المالية للعام 2024 وتقرير مدققي الحسابات: -

اعتمد المجلس البيانات المالية الختامية الموحدة للشركة، للسنة المالية المنتهية بتاريخ 2024/12/31، وتقرير مدققي الحسابات بشأنها. وقد أوصى المجلس الجمعية العامة بالمصادقة عليهما.

أظهرت البيانات المالية المجمعة للعام 2024 تحقيق ربح صافي مقداره 54,9 مليون ريال قطري مقارنة بأرباح صافية للعام الماضي بلغت 52,5 مليون ريال قطري. بلغت حقوق مساهمي السلام العالمية من صافي ربح عام 2024 مقداره 51,3 مليون ريال قطري مقارنة بربح العام الماضي البالغ 41,5 مليون ريال قطري. بمعدل زيادة في الأرباح يقارب 24%. بذلك بلغ العائد على السهم 0.045 ريال قطري في عام 2024، مقابل العائد على السهم 0.036.

ومن الجدير بالذكر بأن مجلس الإدارة، يوصى الجمعية العامة، بالموافقة على توزيع أرباح نقدية على السادة المساهمين مقدارها 4% من رأس المال المدفوع.

تانياً: دعوة الجمعية العامة العادية وغير العادية للانعقاد:-

قرر المجلس دعوة الجمعية العامة للشركة للانعقاد بتاريخ 2025/03/11. في اجتماع عادي وذلك للنظر في عدة بنود من أهمها: إعتماد البيانات المالية المجمعة للعام 2024. وإجتماع آخر غير عادي، لتعديل النظام الأساسي للشركة، بالسماح لمجلس الإدارة، توزيع أرباح مرحلية خلال العام.

عبدالسلام عيسى أبوعيسي الرئيس التنفيذي



Date: 16/02/2025

# Press Release on the Results of the Board of Directors Meeting of Salam International Investment Limited Held on 16/02/2025

The Board of Directors of Salam International Investment Limited (SIIL) held its ordinary meeting on Sunday, 16/02/2025, to review the items listed on its agenda and made several key decisions, including the following:

### First: Financial Results for the Year 2024 and the Auditors' Report

The Board approved the company's consolidated financial statements for the fiscal year ending 31/12/2024, along with the auditors' report. The Board recommended their approval by the General Assembly.

The consolidated financial statements for 2024 reported a net profit of QAR 54.9 million, compared to QAR 52.5 million in the previous year. The net profit attributable to Salam International shareholders for 2024 amounted to QAR 51.3 million, compared to QAR 41.5 million last year. With an increase in profits of about 24%. Accordingly, earnings per share (EPS) reached QAR 0.045 in 2024, compared to QAR 0.036 in 2023.

It is worth mentioning that the Board of Directors recommends that the General Assembly approve a cash dividend distribution of 4% of the paid-up capital to shareholders.

#### Second: Invitation to the Ordinary and Extraordinary General Assembly Meeting:

The Board has decided to invite the company's General Assembly to convene on 11/03/2025, for an Ordinary Meeting to discuss several key items, most notably the approval of the consolidated financial statements for the year 2024.

Additionally, an Extraordinary Meeting will be held to amend the company's Articles of Association, allowing the Board of Directors to distribute interim dividends during the year.

Abdul Salam Issa Abu Issa Chief Faccutive Officer

